
PROTOKÓŁ Nr LXIX/2022 
z LXIX Sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 28 listopada 2022 r. 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji (godzina 14.30). 

Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 

Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. Protokołowano zgodnie 
z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
Nieobecni Radni: Maciej Jakubik. 

Ip nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold obecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 
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15 Wojtyś Jarosław obecny 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok; 
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 

z zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego; 
c) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, w zakresie przejęcia 

przez Miasto Dęblin od Gminy Stężyca, do realizacji zadania publicznego 
polegającego na nadaniu nazwy rondu pozostającemu dotychczas bez nazwy; 

d) wyrażenia woli zawarcia porozumienia dotyczącego ustalenia zasad współdziałania 
Gmin wchodzących w skład aglomeracji Dęblin w związku z jej funkcjonowaniem; 

e) zmiany uchwały Nr XXXVIII/219/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty; 

f) zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Dęblina poprzez umożliwienie działalności 
handlowej na działce nr 2392, położonej przy ul. Krzywej; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 4057/6 przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków, 
stanowiącej własność Miasta Dęblin; 

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze 
miasta Dęblin; 

i) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 
rok 2023; 

j) uchwalenia „Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023"; 

k) zmieniająca uchwałę nr XXX/187/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 26 maja 2020 r., 
w sprawie ustanowienia stypendium Miasta Dęblin im. Jana Pawła II dla 
uzdolnionych uczniów za bardzo dobre wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia oraz 
przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium naukowego Miasta Dęblin im. Jana 
Pawła II; 

1) pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Przedszkolnej 
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Nr 1 „Bajka" w Dęblinie; 
m) rozpatrzenia petycji z dnia 27 października 2022 r. w sprawie uroczystego uczczenia 

100 rocznicy uchwalenia pierwszej - Polskiej Republikańskiej Konstytucji 
(Konstytucji Marcowej). 

7. Zatwierdzenie protokołu z LXV-XXI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 
8. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 14:43:45 - 14:44:32 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 
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14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nie głosował 

Ad. pkt. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji, która odbyła się 
w dniu 26 października 2022 r.: 

- 7 listopada udział w nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta; 
- 10 listopada udział wraz z Panią Burmistrz w uroczystym apelu z okazji Dnia Patrona 

w SOSW im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 
- 10 listopada wraz z Panią Burmistrz i radnymi składaliśmy wieńce i zapalaliśmy znicze 

w miejscach pamięci z okazji Narodowego Święta Niepodległości; 
- 10 listopada wraz z Panią Burmistrz i radnymi brałem udział w II edycji akcji „ZNICZ 

DLA NIEPODLEGŁEJ" - uroczystość odbyła się na cmentarzu przy ul. Balonnej; 
- 11 listopada udział w uroczystości z okazji Narodowego Święta Niepodległości oraz 

w złożenie wiązanek pod Pomnikiem Niepodległości na placu przed Urzędem Miasta 
i w uroczystej Mszy Świętej w intencji Ojczyzny w Kościele Piusa V. Następnie odbył 
się przemarsz uczestników pod Pomnik Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt 
gdzie odbył się uroczysty apel; 

- 12 listopada udział w spotkaniu autorskim z Tadeuszem Opieką, autorem książki 
"ŻOŁNIERZE PODZIEMIA - EPOPEJA DĘBLIŃSKA" w Muzeum SP w Dęblinie; 

- 17 listopada brałem udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miasta; 
- 17 listopada brałem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i 

Porządku Publicznego oraz Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Rady Miasta 
Dęblin; 

- 19 listopada brałem udział w uroczystym Ślubowaniu uczniów I rocznika 
Ogólnokształcącego Liceum Lotniczego - Klub Uczelniany LAW 

- 24 listopada udział we wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miasta. 
Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 28 października brałam udział w spotkaniu projektanta i mieszkańców os. Żdżary w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania Żdzary. Mieszkańcy wypowiedzieli się, że nie chcą 
w palnie zapisu odnośnie utworzenia na działce po dawnym wysypisku śmieci tzw. punktu 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, który został tam zlokalizowany w studium 
poprzedzającym plan, nad którym miasto pracowało 7 lat, od 2012 roku a uchwalonym na 
początku 2015 roku. 
- 3 listopada brałam udział w seminarium muzealnictwa wojskowego w Muzeum Sił 
Powietrznych; 
- 6 listopada brałam udział w zebraniu sprawozdawczym Koła Wędkarskiego „PZW 4" 
w siedzibie na os. Staszica; 
- 7 listopada uczestniczyłam w sesji nadzwyczajnej Rady Miasta; 
- 1 0  l i s t o p a d a  b r a ł a m  u d z i a ł  w  a k a d e m i i  z  o k a z j i  D n i a  N i e p o d l e g ł o ś c i  z o r g a n i z o w a n e j  p r z e z  
SOSW w Dęblinie; 
- 10 listopada wraz z radnymi Rady Miasta złożyliśmy wieńce i zapaliliśmy znicze w miejscach 
pamięci narodowej z okazji święta 11 listopada, czyli 104 rocznicy Odzyskania Niepodległości; 
- 10 listopada na cmentarzu Balonna odbyła się uroczystość „Znicz dla niepodległej" harcerze 
czytali fragmenty książki o losach Żydów dęblińskich z okresu II Wojny Światowej. 
Wysłuchaliśmy wykładu historycznego profesora z LAW o początkach utworzenia wolnego 
Państwa Polskiego. Z mieszkańcami zapaliliśmy na grobach żołnierzy biało-czerwone znicze. 
- 14 listopada odbyła się Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miasta w sprawie skargi na 
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dyrektora MP nr 1 „Bajka" Annę Niespodzianę; 
- 16 listopada brałam udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów Oddział w Dęblinie oraz spotkaniu towarzyskim z okazji Dnia Seniora. 
Na zebraniu wybrano nowy zarząd. Podziękowałam za 42 letnią pracę ustępującemu 
przewodniczącemu Panu Janowi Prządce oraz zarządowi. Pogratulowałam nowej 
przewodniczącej Pani Grażynie Szczepańskiej oraz członom nowego zarządu; 
- 14 listopada obradowała Komisja Skarg Wniosków i Petycji w sprawie skarg na pracę 
dyrektora MP nr 1 „Bajka", w moim imieniu brała w niej udział Pani Beata Amarowicz Zastępca 
Burmistrza; 
- 17 listopada brałam udział w nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta oraz posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego i Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu Rady Miasta Dęblin w sprawie omówienia nowych stawek za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz nowych stawek podatku od nieruchomości 
i środków transportu na 2023 rok; 
- 18 listopada brałam udział w zebraniu LGD Lepsza Przyszłość Ziemi Ryckiej, odbyła się ocena 
wniosków na udzielenie pomocy finansowej w zakresie rozpoczęcia działalności gospodarczej 
nowych podmiotów. 
- 21 listopada brałam udział w spotkaniu autorskim z Panią Ewa Kassala, która promowała 
książkę „Czas Bogini" trylogii słowiański szlak w Muzeum Sił Powietrznych w Dęblinie. 
Dziękuję Radnej Urszuli Czarneckiej za zorganizowanie tego spotkanie, które trwało dwa dni.; 
- 22 listopada Ministerstwo Finansów odznaczyło mnie, jako jedynego burmistrza w Polsce wraz 
z 41 laureatami Odznaką Honorową za Zasługi dla Finansów RP. Przyznając medal Ministerstwo 
przyznało, że jest on przydzielany za wieloletnią pracę w jednostce samorządu terytorialnego, 
która przyczyniła się do prowadzenia rozsądnej i odpowiedzialnej polityki budżetowej, 
zabezpieczającej odpowiednie usługi dla mieszkańców oraz realizację szeregu projektów 
inwestycyjnych zapewniające zrównoważony rozwój pomimo trudnych i wymagających stałej 
dyscypliny budżetów. Myślę, że zostałam doceniona i państwo radni też za to, 
że współpracowali ze mną w tym zakresie za zrealizowanie na rzecz miasta inwestycji na kwotę 
107 min. zł i pozyskania na ten ceł środków unijnych i krajowych w wysokości 54 min. zł; 
- 24 listopada uczestniczyłam w festiwalu piosenki żołnierskiej, który odbył się w SP nr 4, 
a także brałam udział we wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Miasta w sprawie 
zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję; 
- 27 listopada uczestniczyłam w uroczystej Mszy św. w Kościele pw. Chrystusa Miłosiernego 
w Dęblinie z okazji poświęcenia kapliczki Matki Bożej Królowej Polski patronki kolejarzy 
węzła Dęblin. Kapliczka znajduje się teraz na ul. Dworcowej i tam można obejrzeć 
odrestaurowany zabytek. 

Następnie Burmistrz Miasta Beata Siedlecka poinformowała o wyłączeniu energii 
elektrycznej od 2300 do 500 rano. W związku z wieloma pytaniami i niepokojami, proszę 
informować mieszkańców, że podjęte działanie we wskazanych godzinach wiąże się ze zużyciem 
energii. Przy naszym systemie oświetlenia w tym czasie wynosi 0 i daje to największe 
oszczędności. Inwestor drogi 801 wykonał oświetlenie drogowe nowopowstałej inwestycji i tam 
w niektórych miejscach tak jak na ul. Podchorążych na razie lampy świecą się całą noc na koszt 
zarządcy. Zarządca i inwestor to Zarząd Dróg Wojewódzkich. Na dzień dzisiejszy to oświetlenie 
zostało uruchomione i jeszcze świeci się całą noc. Natomiast po przekazaniu protokolarnym 
inwestycji oświetleniowej miasto Dęblin przejmie koszty oświetleniowe tego odcinka i dostosuje 
ograniczenie oświetlenia do pozostałych ulic poza rondami przy Kościele pw. Chrystusa 
Miłosiernego oraz przy ul. Kościuszki gdzie oświetlenie pozostanie na dotychczasowych 
zasadach z uwagi na bezpieczeństwo przejezdnych. 
Burmistrz wypowiedziała się odnośnie dystrybucji węgla. Jesteśmy po podpisaniu umowy ze 
spółką PGG na ok. 580 ton węgla grubego i groszku. Dystrybucja będzie się odbywać w 
przedsiębiorstwie Pana Tadeusza Szymajdy na ul. Towarowej. Prawdopodobnie rozpocznie się 
od przyszłego poniedziałku, o dokładnym terminie będziemy informować mieszkańców na BIP. 
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Po zakończeniu naboru wniosków na dystrybucję węgla dla gospodarstw domowych w mieście 
będzie kontynowania kontrola przedsiębiorców lokalnych odnośnie zawierania umów na wywóz 
śmieci. Jak dotychczas będzie ona polegała na ustaleniu z MZGK, który z przedsiębiorców 
zawarł i ma aktualna umowę z MZGK do wywóz odpadów i posiada stosowne faktury, część 
przedsiębiorców została już w ten sposób skontrolowana. Pozostała część czeka aż będziemy 
mieli pracowników, którzy będą mogło zająć się kontrolą. Dzisiaj mamy projekt uchwały o 
ustaleniu stawek za wywóz nieczystości i musimy uczulać przedsiębiorców działających na 
terenie miasta i posiadających budynki mieszkalne również na terenie miasta, że nie mogą 
zasilać strumienia odpadów komunalnych z tytułu prowadzonej działalności gospodarczej. Taki 
przedsiębiorca powinien mieć zawartą umowę z przedsiębiorstwem odbierającym od niego 
odpady komunalne na zasadach rynkowych przy przestrzeganiu górnej stawki obowiązującej na 
terenie naszego miasta, natomiast, jako mieszkaniec włącza się do systemu, do opłaty, którą 
ustala Rada Miasta. Kontrole te będą prowadzone, będziemy kontrolować miejsca, które zostaną 
wskazane, jako miejsca niedoszacowane. W momencie gdy mieszkańcy będą zgłaszać nam, że w 
lokalach i gospodarstwach sąsiednich widzą dużą liczbę osób zamieszkałych, wtedy będziemy 
sprawdzać z deklaracjami złożonymi przez właścicieli lokali. 
Pani Burmistrz w październiku zorganizowała spotkanie z przedstawicielami PKP nieruchomości 
oddział w Lublinie wraz z projektantami modernizacji dworca PKP w sprawie rozszerzenia 
zdania inwestycyjnego o modernizację ul. Dworcowej. Po naszych ustaleniach ulica będzie 
miała wykonane odwodnienie, nakładkę asfaltową parkingów samochodowych, zatoki 
parkingowe (w tej chwili wykorzystywaną przez środki komunikacji miejskiej), zostaną 
uporządkowane i rozbudowane parkingi rowerowe. Miejmy nadzieję, że jeśli projektowanie 
zakończy się pomyślnie to będzie szansa na modernizację tej ulicy w drugiej połowie przyszłego 
roku. Cieszę się, że moje 4 letnie starania od 2018 roku zostały dostrzeżone i mam nadzieje, że 
teren przed dworcem będzie równie estetyczny jak inwestycja liniowa 7 za budynkiem dworca. 
Jestem w stałym kontakcie z PKP nieruchomości oddział w Lublinie, który po wyremontowaniu 
samego budynku dworca zechce dokonać spotkania z mieszkańcami w ramach zorganizowania 
warsztatów kreatywnych, żeby dowiedzieć się, co mieszkańcy chcieliby, aby utworzyć i jakie 
usługi by chcieli w wyremontowanym budynku dworca. Dzisiaj dostałam zapewnienie, 
że najszybciej zostanie odremontowany odbudowa zatoki przystankowej, ponieważ wygląda 
bardzo źle oraz jest niebezpieczna. 

Ad. pkt. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Radna Ewa Przerwa: 
- do UM wpłynął protest od mieszkańców os. Żdzary i przez niedopatrzenie nie został podany 
adres do korespondencji. Natomiast mieszkańcy upoważnili mnie, aby całą korespondencje 
przekazywać na mój adres. 
- przystanek autobusowy przy ul. Kockiej został zdewastowany, proszę o zgłoszenie do 
odpowiednich placówek, aby zostało to naprawione. 
Radny Waldemar Chochowski: 
- miesiąc temu po mojej interwencji w sprawie plakatów o cyrku była deklaracja, 
że zostaną posprzątane. Minął miesiąc, a większość plakatów wisi do dnia dzisiejszego. Nie 
wiem czy pracownicy, którzy mieli to zrobić nie zauważają ich, czy nie został nikt 
oddelegowany. Wiszą dalej i szpecą miasto. Proszę, aby zrealizować obietnicę. 
- chciałem sprostować, że przewodniczącą Związku Emerytów i Rencistów została nie Pani 
Grażyna Szczepańska, tylko Grażyna Szczepaniak, była dyrektor Miejskiej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Dęblinie. 
- dostałem odpowiedź, że dach na Dworku Sochackiego nie zostanie naprawiony, bo nie ma 
środków przewidzianych na ten rok i następny. Odbieram to, jako zemstę ze strony Pani 
Burmistrz za to, że ten budynek został zabytkiem. Uważam, że obowiązkiem miasta, czy jest 
to zabytek, czy nie jest dbanie o budynki komunalne. Jeżeli budynek komunalny był wcześniej 
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jest i będzie prawdopodobnie zawsze to i jak jest dziura w dachu to się go reperuje i nie czeka 
aż się złoży wniosek. Tylko jest przegląd coroczny budynków i ta dziura jest przynajmniej od 
roku powinno to zostać naprawione. Nie są to duże koszty, bo ok. 1000 zł wystarczy kupić 
kilka rolek papy i sprawa jest załatwiona i budynek nie niszczeje. Takie odpowiedzi są 
śmieszne, urzędnik się postarał napisał odpowiedź zamiast pójść na dach i załatać dziurę, 
trzeba było tak zrobić zamiast bawić się w „papierologię"; 
- dostaliśmy informację, że mieszkańcy ze Żdzar nie zgadzają się na PSZOK. Czy w związku 
z tym, bo w palnie zagospodarowania przestrzennego i studium było umieszczone, ze tam 
właśnie na trenie byłego wysypiska śmieci będzie taka instytucja, Wszyscy wiemy, że to, co 
działa na terenie bazy na ul. Jagiellońskiej to obiekt tymczasowy. Docelowo powinno być to 
ulokowane w odpowiednim miejscu. Tam jest i ujęcie wody i inne wody podziemne. Powinno 
to wszystko być zrobione. Czy urzędnicy planują inne miejsca gdzie je zlokalizować, bo 
musimy mieć takie miejsce. Nie dziwię się mieszkańcom os. Żdżary, bo nikt nie chciałby mieć 
w sąsiedztwie czegoś takiego. Mieszakńcy boją się o zwierzęta, oraz że będzie tam dużo 
szczurów i różnych insektów i będzie to im zagrażało. Trzeba to zrobić tak jak książka pisze 
i w takim miejscu gdzie będzie powszechna zgoda; 
- w związku z inwestycją budowy obwodnicy Dęblina została zlikwidowana górka 
saneczkowa dla dzieci przy ZSO. Znajdowała się na terenie przyszłej inwestycji. Miałem 
obiecane od Pani Burmistrz, bo zwracałem się kilkukrotnie, że po dokonaniu inwestycji 
zostanie ona odtworzona. Formalnie inwestycja została już zakończona i nic więcej się nie 
dzieje. Zostały umieszczone wszystkie znaki drogowe. Spadł śnieg i rodzice nie mieli gdzie 
pójść z dziećmi, oraz dzieci ze szkoły nie mają gdzie pójść na sanki. Proszę, aby zrealizować 
tą obietnice. Wydaje mi się, że jest do rozwiezienia ziemia, która pozostała z inwestycji koło 
ul. Kościuszki. Może będzie doskonała okazja, aby tą ziemię wykorzystać, może przywiozą tą 
ziemię i urządzą górkę tak jak powinna być. 
Radny Artur Marzysz: 
- w imieniu swoim oraz strażaków z OSP Masów dziękuję wszystkim dyrektorom placówek 
oświatowych, Naczelnikowi OS, Burmistrz za pomoc w organizacji zbiórki elektrośmieci. 
Zebraliśmy bardzo dużo i jeszcze zbieramy do końca tego tygodnia. Pieniądze ze zbiórki 
zostaną przeznaczone na zakup drobnego sprzętu dla Straży, który pomoże wszystkim 
w działalności. Szkoda tylko, że nie mogliśmy pozyskać trochę ze spółki MZGK, bo myślę, 
że taka działalność bardzo przyczynia się do ograniczenia ilości, która wpływa na PSZOK. 
Zebraliśmy kilka ton, i odbywa się jeszcze inna zbiórka w mieście są to duże ilości i może 
w przyszłości uda się coś w tym kierunku zrobić. Zbieranie elektrośmieci bardzo uszczupla 
strumień, który trafia na PSZOK. 

Ad. pkt. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Ad. pkt. 6.a. wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok 
z autopoprawka 

Skarbnik Miasta - Agnieszka Majewska - Grobel przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowią załączniki do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały z autopoprawką. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 15:15:21-15:15:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i  Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/391/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok. 

6.b. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 
z zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). Finansujemy i utrzymujemy dwie linie 
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komunikacyjne tj. Ryki-Dęblin przez Stawy i Ryki-Paprotnia przez Dęblin i w tej linii nic się nie 
zmienia, natomiast Ryki-Dęblin przez Stawy jest zmiana na 2023 rok, polegająca na zawieszeniu 
ostatniego kursu, którego odjazd z Ryk jest 17.10, a odjazd z Dęblina do Ryk jest 17.40. Jest on 
zawieszony z uwagi na małą ilość pasażerów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu oraz Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu 
transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 15:18:48-15:19:14 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 
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13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/392/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu transportu zbiorowego na terenie 
powiatu ryckiego. 

Ad. pkt. 6.c. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, w zakresie 
przejęcia przez Miasto Dęblin od Gminy Stężyca, do realizacji zadania publicznego 
polegającego na nadaniu nazwy rondu pozostającemu dotychczas bez nazwy. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). W piśmie od Wójta gminy Stężyca 
dotyczącym przekazania zadania na rzecz miasta Dęblin informuje, że gmina Stężyca ma zamiar 
przedmiotowe zadanie przekazać w całości, po zawarciu porozumienia decyzja dot. nadania 
nazwy rondu pozostaje wyłączną kompetencją Rady Miasta Dęblin. Przekazanie zadania nie jest 
warunkowane nadaniem nazwy „58 Lotniczego Pułku Szkolnego w Dęblinie". 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej, 
Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, w zakresie przejęcia przez Miasto 
Dęblin od Gminy Stężyca, do realizacji zadania publicznego polegającego na nadaniu nazwy 
rondu pozostającemu dotychczas bez nazwy 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 15:21:49 -15:22:22 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 
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2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/393/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego, w zakresie przejęcia przez Miasto Dęblin od Gminy Stężyca, 
do realizacji zadania publicznego polegającego na nadaniu nazwy rondu pozostającemu 
dotychczas bez nazwy. 

Ad. pkt. 6.d. wyrażenia woli zawarcia porozumienia dotyczącego ustalenia zasad 
współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Dęblin w związku z jej 
funkci onowaniem. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej, 
Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wyrażenia woli zawarcia porozumienia dotyczącego ustalenia zasad współdziałania Gmin 
wchodzących w skład aglomeracji Dęblin w związku z jej funkcjonowaniem 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

czas 15:25:02- 15:25:28 

większość zwykła 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

i  Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/394/2022 w sprawie wyrażenia woli zawarcia 
porozumienia dotyczącego ustalenia zasad współdziałania Gmin wchodzących w skład 
aglomeracji Dęblin w związku z jej funkcjonowaniem. 

Ad. pkt. 6.e. zmiany uchwały Nr XXXVIII/219/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu oraz Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - zabierałem już głos na dwóch komisjach, jedna dotyczyła 
zapoznania radnych z propozycjami i wybrania wysokości stawki, a druga to już zaopiniowanie 
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materiałów na sesję. Tam się szeroko wypowiadałam i uzyskałem informację, ale dzisiaj 
usłyszałem od Pani Burmistrz, że będą przeprowadzane kontrole. Dwa lata temu 
podejmowaliśmy uchwałę o wysokości 28 zł obecnej stawki to również słyszałem, że będą 
kontrole. W związku z tym ile w przeciągu dwóch lat było tych kontroli przedsiębiorców oraz 
mieszkańców i co one wniosły? Jako mieszkaniec widzę i o tym zawsze mówię, że sklepy 
wystawiają przed śmietniki blokowe tak samo śmieci i po ilości kartonów widać, że to pochodzi 
z handlu. MZGK to zabiera i nie wiem czy zgłasza do UM, że takie sytuacje mają miejsce. 
Widzę również sytuację, że przed niektórymi domami jednorodzinnymi pojawiają się stale 
bardzo duże ilości śmieci. Widać, że nie pochodzi to z jednego mieszkania od dwóch 
mieszkańców, którzy są, tylko stale zamieszkuje więcej osób, które wynajmują pokoje 
w mieszkaniach i to widać. Czy o takich sytuacjach też MZGK informuje, czy miasto 
w takich miejscach przeprowadzało kontrole? Ja to widzę, zgłaszam i nie widzę żeby coś się 
zmieniało, czyli podejrzewam, że nie ma takich kontroli. Ale byłoby miło usłyszeć, że miasto 
coś w tym temacie robi. Patrzyłem jak to robią inne gminy. Jeżeli my ustalimy stawkę 37 zł to 
będziemy takim negatywnym liderem opłat w okolicy. Porównywano nam Bolesławiec 
i Piaseczno, gdzie są opłaty w wysokości proponowanych nam dzisiaj, ale my tam nie 
mieszkamy, tylko tutaj gdzie są Ryki i inne okoliczne gminy, które również mają wysokie koszty 
odbioru odpadów, bo są to gminy, które mają wiele rozrzuconych miejscowości i też trzeba to 
jechać i zebrać. Może mają inne terminy, ale to dla mnie nie jest tłumaczenie, że koszty tam są o 
wiele niższe niż u nas. Puławy mają świeżo uchwaloną stawkę 34 zł i też było mówione, 
że Puławy mają swój zakład gospodarowania odpadami, ale co z tego, taki zakład powoduje, że 
koszty utrzymania mają większe, bo mają oni na utrzymaniu wszystkich pracowników, energię 
żeby tak duży zakład funkcjonował. Wiadomo, że nie jest to dochodowy interes tylko trzeba 
dokładać, a będą się w 34 zł spinać. Podejrzewam, że nie jest to kalkulacja zaniżona tylko tyle 
w Puławach wychodzi. W gminie Chełm opłata wynosi 10,90 zł od lat, dlatego, że radni nie chcą 
uchwalić innej stawki mimo, że realnie wychodzi wyższa, bo uważają, ze można z budżetu 
dokładać. Nikt nie robi z tego powodu „rabanu", nie słyszałem, żeby tam przyjeżdżało RIO 
i powiedziało, że tak nie wolno robić. My również od lat tak robimy i dokładamy do tego 
systemu, wydaje mi się, że dalej możemy dokładać. Wzrost skokowy tej stawki ponad 30% 
spowoduje to, że ludzi nie będzie stać, żeby z dnia na dzień tyle płacić. Powinniśmy zacząć od 
niższej kwoty, jest propozycja 37 zł uważam, że można zacząć od kwoty 34 zł tak jak 
w Puławach i jeżeli będzie wychodziło, że te wszystkie działania, jak kontrole przedsiębiorców 
i mieszkańców nie przynoszą efektu, to wtedy po trochu podnosić, ale jak my tego nie robimy 
to nie możemy wiedzieć czy będą niższe koszty. Tak samo kryzys, który już widać w ilości 
produkowanych śmieci będzie działać na korzyść i śmieci będzie mniej, będą mniejsze koszty 
wywozu i zagospodarowani odpadów. Dowiedzieliśmy się również, o czym jeszcze na sesji nie 
było mówione, ze cały czas zmieniają się warunki rynkowe tego systemu, mieszkańcy tego nie 
wiedzą, bo nie wszyscy są na tyle dociekliwi, aby zasięgnąć informacji jak to działa. Działa to 
całkowicie inaczej niż było w zamysłach jak zostało przerzucone to na samorząd gminny. 
Kiedyś myślano, że jeśli samorząd będzie to wszystko organizował to znikną śmieci w lasach, 
nie będzie spalania odpadów, ani podrzucania. To wszystko dalej funkcjonuje, nic się nie 
zmieniło, może śmieci jest trochę mniej, chociaż kiedy jeżdżę po terenach leśnych to widzę, 
że nic się nie zmieniło. Odpady dalej są podrzucane i spalane. Także państwo nic nie załatwiło. 
Śmieci wzrosły dla nas, kilka lat temu pamiętam płacone było ok. 5-6 zł od osoby i nie było to 
tak dawno, kiedy wchodził ten system, a teraz mamy 37 zł od osoby. Teraz można sobie policzyć 
czy jest taniej czy drożej, lepiej czy gorzej. Rozmawiając z mieszkańcami powiedzieli, że jest to 
zbyt duża stawka. Powiedzieli, że wszystko rozumieją, ale nikt nie rozumie tego skąd oni maja 
wziąć pieniądze. Tym bardziej, ze wchodzą nowe taryfy na ciepło w blokach, oraz nowe podatki. 
Także nikt nie patrzy czy mieszkańca stać czy nie. Skąd wziąć pieniądze, jeśli trzeba dokładać 
już mówię. Mamy propozycję sprzedaży działki targowiska i myślę, że możemy solidarnie ze 
sprzedaży pokrywać różnicę. Czyli są dochody ze sprzedaży nieruchomości majątku gminy 
solidarnie żeby stawka była niższa, dokładamy z tego. Mieszkańcy mojego osiedla są oburzeni, 
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że omijają ich wszelkie inwestycje. Od szeregu lat składam wnioski do Pani Burmistrz o kilka 
drobnych spraw niestety nie są realizowana. W innych dzielnicach są wielomilionowe 
inwestycje, o których Pani Burmistrz mówi, że nawet dostała za to medal za realizację 
inwestycji. Na moim osiedlu oprócz remontu ZSO, który jest budynkiem gminnym i służy 
wszystkim mieszkańcom nie tylko mojego osiedla, nic nie zostało zrobione z rzeczy dużych 
odkąd Pani Siedlecka jest burmistrzem z tego, o co wnioskowałem. W związku z tym 
mieszkańcy nie chcą teraz ponosić kosztów spłaty zadłużenia miasta, które zaciągnięte zostało 
po to żeby wyremontować os. Jagiellońskie czy inne, bo nie korzystają z tego. Tak naprawdę 
teraz solidarnie podnosimy opłatę, bo trzeba spłacać gigantyczne długi, grożące bankructwem. 
Więc dlaczego mieszkańcy os. Staszica mają ponosić tak wysokie koszty. Tak samo podatki od 
nieruchomości trzeba zwiększyć, bo nie ma pieniędzy w kasie miasta, a jak nie ma pieniędzy to 
najlepiej podnieść wszystkim i składać się na to, ze ktoś źle zarządza tym miastem. Uważam, 
że trzeba zrobić wszystko, aby ta opłata była jak najniższa, bo jest to duży wzrost skokowy 
opłaty. Była szansa żeby ją urealniać i w tamtym roku o parę złotych, ale jest szansa żeby to 
robić tylko wtedy, kiedy robi się działania, o których mówiłem wcześniej czy prowadzi kontrole 
i się wie ile śmieci trafia spoza osób, które składają się na opłatę. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedyskutowaliśmy tą sprawę bardzo gruntownie na 
komisjach i miałam już nie zabierać głosu. Natomiast populistyczne wystąpienia radnego 
Chochowskiego zmuszają mnie abym zabrała głos po raz kolejny jak wygląda sytuacja, jeśli 
chodzi o opłaty za odpady komunalne oraz mechanizmu dotyczącego budżetu miasta, które 
zostały dzisiaj poruszone. W materiale wcześniej przekazanym mam nadzieję, że posługujecie 
się nim nie tylko na komisjach, ale również w rozmowach z mieszkańcami, została zawarta 
symulacja trzech stawek, które moglibyśmy wprowadzić do systemu. Pierwsza na poziomie 28zł 
powoduje, że dokładamy do systemu 1 047 000 zł do października br, a prognozowana do końca 
roku kwota to 1 300 000 zł. Druga symulacja, która została przedstawiona, aby zostały pokryte 
plany wydatków zaprojektowane w palnie budżetu na 2023 rok to stawka 42zł od osoby ta kwota 
pokryłaby w 100 % zaplanowane wydatki na 2023 rok. Zaproponowaliśmy trzecią symulacje 
gdzie stawka za śmieci wynosi 37zł od osoby w nieruchomościach w których nie kompostuje się 
odpadów i 34,40zł od osoby za kompostowanie odpadów komunalnych. Z takiej symulacji 
wynika, że wydatki możemy zaplanować na poziomie 5 452 615,20 zł. Przy takim założeniu 
planujemy, że dopłacimy do systemu 850 000 zł, ta stawka przy naszej produkcji odpadów 
komunalnych jest optymalna. Musimy na to patrzeć, według naszych potrzeb, a nie na to co jest 
w Rykach czy Puławach, tylko na nasz budżet i jego możliwości oraz na to jaką powinniśmy 
wprowadzić opłatę żeby zaniknąć system. Przy tej opłacie ciągle dopłacamy z budżetu i z tym 
się liczymy. Mówienie, że sprzedamy działkę i dopłacimy do systemu jest wprowadzaniem 
mieszkańców w błąd. Jest Pan wiele lat radnym i doskonale wie, że nie wolno z wydatków 
majątkowych przeznaczać jakichkolwiek środków na wydatki bieżące, a opłata za odpady 
komunalne to wydatek bieżący. Także ani grosza ze zbycia i pozyskania środków majątkowych 
(ze zbycia nieruchomości), które są dochodem majątkowym nie można przeznaczyć na wydatki 
bieżące. Przypomnę, że w roku 2023 zmniejszono podatki dochodowe od osób fizycznych z 19% 
do 12% od lipca 2023r, w dosyć drastyczny sposób. To spowodowało, że jednocześnie 
mieszkańcowi pozostały większe środki w domowym budżecie, bo podatki są mniejsze, 
natomiast spowodowało to również reakcję w drugą stronę, a mianowicie gminy nie otrzymały 
dochodów bieżących w postaci udziału w podatku PIT. W roku 2023 będzie brakowało nam w 
budżecie z tego tytułu kwoty ok. 8 300 000 zł. Ponadto wzrosły wydatki bieżące, na które też nie 
mamy wpływu. Od 1 stycznia 2023 roku zostanie podniesiona płaca minimalna o 480 zł, a od 1 
lipca o kolejne 110 zł. Także naszym mieszkańcom, zatrudnionym w 12 jednostkach 
organizacyjnych miasta zapewniamy wyższą kwotę wynagrodzenia o kwotę 590zł. W 
przypadku, kiedy mamy osoby z wynagrodzeniem ponad minimalne tak jak urzędnicy, z 
wieloletnim stażem czy wykształceniem muszą one mieć wyższe wynagrodzenie niż minimalne 
w związku z tym zakładamy, ze takie podwyżki nastąpią. Jako gmina utrzymujemy dużą ilość 
mieszkańców, bo my zatrudniamy mieszkańców w 12 jednostkach samorządu terytorialnego. 
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Nie mówię już o pozostałych wydatkach, bo wiecie jak one się kształtują 18% inflacja nie 
pozostawia złudzeń w każdej dziedzinie, dopiero wzrost wydatków nie tylko ustawowych, ale 
wzrost cen energii elektrycznej na obiektach użyteczności publicznej, na oświetleniu drogowym, 
na którym wzorem innych gmin staramy się też oszczędzać, gaz, woda wszystko to powoduje, że 
wydatki bieżące budżetu mamy, coraz wyższe. Natomiast dochodów ubyło nam na poziomie 
8 300 000 zł. Wiec jest to duży problem dla budżetu, bo nie ma dochodów bieżących, którymi 
można pokryć bieżące wydatki. Stad rzeczywiście podwyższamy opłaty za odpady komunalne, 
ale na takim poziomie, żeby jeszcze było budżet stać na dopłacenie do systemu. Nie zostawimy 
mieszkańców ze śmieciami i musimy podjąć taką uchwałę, jeżeli będzie to stawka 37 zł to damy 
radę utrzymać poziom transportu i utylizacji odpadów komunalnych z terenu miasta jak do tej 
pory, a odbywało się to dosyć płynnie, jest w miarę czysto. Aczkolwiek wzrost ilości 
odstawianych bioodpadów do PSZOK jest znaczny. Wracając do słów Pana Chochowskiego, nie 
porównujmy się z gminami powiatu ryckiego, bo u nas jest zupełnie inaczej. My mamy gminę o 
charakterze miasta, tutaj odpady komunalne wywozi się bardzo często, w zabudowaniach 
wysokich czasem dwa razy w tygodniu, oraz raz czy dwa razy w miesiącu na niskich. Odpady 
muszą być odebrane, bo nie zostaną na podwórku przed posesją. Jeśli chodzi o gminę czy miasto 
Ryki to mają tylko 11 tys. mieszkańców w mieście, a reszta to sołectwa i tam bioodpady prawie 
w ogóle nie są odbierane. Jeśli chodzi o odpady takie jak plastik czy metal to jest jeden wyjazd w 
ciągu miesiąca. Także absolutnie nie możemy się porównywać, do Nowodworu czy Ułęża, które 
mają po 5 tys. mieszkańców. Gospodarstwa wiejskie, w których produkowane bioodpady zostają 
utylizowane przez mieszkańca, nie ma żadnego porównania. Kłoczew jest troszeczkę większy, 
ale też posiada gospodarstwa wiejskie także tam bioodpady wywozi się rzadziej. U nas w tym 
roku tona bioodpadów, jeśli chodzi o odpady odebrane od mieszkańców w okresie od stycznia 
do października 2022 roku, wynosi 1065,11 zł, a cena za tonę obowiązuje przez cały rok. Do 
października przedsiębiorstwo wywiozło od mieszkańców 390 ton bioodpadów. Natomiast 
widzimy też tendencje wzrostowe składania bioodpadów na PSZOK - 333,74 ton w porównaniu 
do roku poprzedniego. Widzimy wzrost cen, co roku za 1 tonę odpadów od 15-30% za tonę na 
poszczególnych frakcjach, wzrost cen jest widoczny. Do tego odchodzi kalkulacja wzrostu cen w 
przedsiębiorstwie poprzez uwzględnienie wzrostu płac, wzrostu cen paliwa, a częstotliwość 
odbioru odpadów komunalnych od wielu lat jest taka sama. We wszystkich miastach, w których 
znajdują się zakłady utylizacji (Puławy oraz Ryki), które mają swoje wysypisko, te ceny są 
zdecydowanie niższe, ponieważ odpada im dodatkowy koszt wywożenia odpadów komunalnych 
z terenu miast. Możemy porównywać się tylko do tych gmin, które nie mają zakładów usług 
komunalnych, które nietrudnią się utylizacją odpadów komunalnych, które nie mają wiejskich 
gospodarstw domowych, w których są produkowane i na bieżąco utylizowane bioodpady. 
Ponadto wciąż borykamy się mimo prowadzonej propagandy informacyjnej z produkcją 
odpadów zmieszanych na poziomie 50% jest to zbyt mało, aby obniżyć koszty obsługi systemu. 
Mieszkańcy, aby pomóc nam w obniżeniu kosztów powinni przede wszystkim używać toreb 
wielokrotnego użytku do codziennych zakupów, a nie foli i plastików, powinni kupować 
produkty bez opakowania lub w minimalnych opakowaniach, w opakowaniach zwrotnych, 
powinni zgniatać butelki plastikowe i opakowania wielomateriałowe, tekturowe przed 
wrzuceniem do pojemnika, oddawać odzież organizacjom charytatywnym i wrzucać je do 
pojemników na odzież (w tabeli widać jak bardzo wzrósł ten strumień na PSZOK), 
kompostować odpady biodegradowalne w kompostowniku przydomowym, nie mieszanie 
bioodpadów ze zmieszanymi w czarnym pojemniku lub worku, co często się u nas zdarza, 
powinni poprawnie segregować odpady, powinni podawać do UM prawidłowe ilości 
mieszkańców w gospodarstwie domowym, oddawać odpady wytworzone w ramach 
prowadzonej działalności gospodarczej w ramach podpisanych umów a nie razem 
z odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych jak to się u nas często dzieje. Te wszystkie 
działania ze strony mieszkańców pozwolą, że będziemy mogli obniżyć stawkę za odpady 
komunalne albo nie podnosić jej w przyszłych latach. Takie działania ze strony mieszkańca są 
nam potrzebne, bo w przeciwnym razie nie będziemy mieli innego wyjścia i będziemy musieli 
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podnosić stawki za odpady komunalne i przewidywać w budżecie zawsze dopłatę na takim 
poziomie, na jakim możemy jej udzielić. To, że planujemy kwotę dopłaty na poziomie 850 tys. 
zł to nie oznacza, że nie będzie ona wyższa, bo zaraz dowiemy się od przedsiębiorców, którzy 
będą składać nam oferty na wywóz odpadów komunalnych, że być może ta kwota wciąż będzie 
za mała i będziemy musieli dopłacić do sytemu dużo więcej. Kontrola przedsiębiorców odbywa 
się tak, że wzywamy przedsiębiorcę wraz z umowa i fakturami, przedsiębiorca przychodzi z 
umowa i fakturami i wystarczy, że przedstawi jedną fakturę to oznacza, że wywiązał się z 
obowiązku wywozu odpadów komunalnych. Bo jak mamy udowodnić, że powinien mieć 10 
faktur, a nie jedną. Nie jest to do końca możliwe, żebyśmy my przedsiębiorcę, co do jednej 
faktury rozliczyli. Natomiast ważne jest to, co rozpoczęliśmy, w tym roku przedsiębiorcy zostali 
częściowo zweryfikowani. Wraz ze spółką MZGK współpracujemy w zakresie ustalenia ilości 
przedsiębiorców lokalnych, którzy zgłosili potrzebę zawarcia umowy z naszym 
przedsiębiorstwem i których umowy od lat nie są realizowane. Otrzymaliśmy wykaz 
przedsiębiorców od spółki i ok. 20 przedsiębiorców zostało zweryfikowanych. Okazywało się 
też tak, że przedsiębiorca, po którym spodziewaliśmy się, że może mieć największy strumień 
odprowadzonych odpadów do systemu wykazał nam umowę i fakturę. Zdarzali się również tacy 
przedsiębiorcy, którzy przychodzili i byli zdziwieni, że nie mogą odpadów z przedsiębiorstwa 
odprowadzać wraz z produkowanymi w swoim gospodarstwie domowym. Przedsiębiorca musi 
mieć zawarte dwie umowy, jedną z przedsiębiorstwem naszym czy innym, a drugą to złożyć 
deklarację w gminie, że płaci od osoby za swoje nieruchomości, w których mieszka. Z naszej 
strony jest konieczność informowania ludzi, ponieważ czasami ludzie robią to z niewiedzy. 
Proszę zwrócić uwagę jak duży strumień odpadów wpływa, jeśli ktoś ma sklep, lub inną 
działalność, w której produkuje się dużo odpadów z tektury czy plastiku. Jedni są świadomi a 
inni nie. Zwracajmy na to uwagę. Jakie instrumenty ma gmina, my moglibyśmy zatrudnić sztab 
ludzi, pojechać na podwórko do przedsiębiorcy i zobaczyć czy on to wywozi czy nie, ale jak my 
już będziemy na miejscu to widzimy, że jest posprzątane, nie wiadomo czy złożone zostało to do 
pojemnika przy domu czy zabrane na podstawie odrębnej umowy z przedsiębiorcą wywożącym 
śmieci, możemy sprawdzić to tylko na podstawie dokumentów. Bo jeśli faktycznie zalega ze 
swoimi odpadami to mogę zatrudnić wykonawcę, wykonać zastępczo odbiór i obciążyć 
przedsiębiorcę kosztami. Możemy tylko apelować do mieszkańców, bo czasami wzrost opłaty za 
odpady komunalne to działania samego mieszkańca. Żadnej władzy nie jest to miłe, że musi 
podnosić cenę za tego typu usługi. Również bardzo bym prosiła mieszkańców, że jeśli będą 
działać wspólnie z miastem i składać deklaracje o prawdziwej ilości zamieszkujących 
nieruchomość osób, wywozić odpady komunalne z działalności na odrębną umowę, 
a z mieszkań w ramach złożonej deklaracji i poczynią wszystkie kroki, o których wcześniej 
mówiłam to naprawdę możemy uzyskać taki efekt, jeżeli nie będzie szalejącej inflacji 
i ogromnego wzrostu kosztów, że będziemy mogli przystąpić do obniżenia stawki za odpady 
komunalne, albo przynajmniej jej nie podwyższać. Bardzo proszę przy decyzji o zagłosowaniu 
nad tą uchwałą wziąć pod uwagę to wszystko, o czym mówiłam. 
Radny Artur Marzysz - cały czas słyszymy, co powinni robić mieszkańcy. Wydaje mi się, 
że w znaczącej większości robią to tak jak powinni. Segregują odpady i wystawiają je 
w odpowiednich opakowaniach, ale są również mieszkańcy, którzy tego nie robią i nie mają 
zamiaru. Pytałem na posiedzeniu komisji Prezesa MZGK czy ma jakiś pomysł na usprawnienie 
gospodarki odpadami i usłyszeliśmy tylko, co powinni robić mieszkańcy. Czy jest taka 
możliwość, aby firma, która odbiera odpady (w śmieciarce jeździ ok. 2-3 pracowników), aby 
zwracali trochę większa uwagę (tym bardziej, że było to przez lata poruszane) na to, co jest 
w workach i śmietnikach? Bo skoro ja otwieram pojemnik i widzę w nim szklane i plastikowe 
butelki zgniecionych lub nie, a jest dzień odbioru odpadów zmieszanych to raczej nie powinno to 
być zabierane. Ostatnio na komisjach słyszeliśmy również, że firma weryfikuje osoby 
uprawnione do wystawiania odpadów, także wtedy można by zaznaczać również na liście czy ta 
osoba segreguje odpady czy nie. Tak samo jest z workami foliowymi, ostatnio byłem świadkiem, 
że kierowca, który zabierał odpady tylko pogroził palcem pani, że któryś raz wystawia śmieci 
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nie takie jak potrzeba, ale wrzucili ten worek na samochód. W ten sposób kilkadziesiąt takich 
worków trafia do odpadów zmieszanych i strumień rośnie. Nie powinno się chyba też wystawiać 
odpadów zmieszanych w workach do segregacji żółtych czy niebieskich, a co jest praktykowane, 
więc może tym mieszkańcom zwracać uwagę, bo ciężko jest upominać wszystkich. Większość 
mieszkańców robi to tak jak trzeba i przykłada się do segregacji i nie możemy obwiniać 
wszystkich, że coś takiego się dzieje, ale tą małą cześć, która się do tego nie stosuje można 
w jakiś sposób zmobilizować. 
Radny Waldemar Chochowski - Pani Burmistrz sobie sama zaprzecza w swojej wypowiedzi, 
bo powiedziała, że z dochodów majątkowych nie można finansować dopłacania do systemu, ale 
później Pani powiedziała, że będziemy dopłacać do systemu, bo wychodzi 42 zł, a będziemy 
brali 37 zł i dopłacimy. Przecież przewidziane są dochody majątkowe nie tylko ze sprzedaży tej 
jednej, ale też na ul. Wiślanej gdzie była podjęta nie tak dawno decyzja o sprzedaży. Więc 
proszę mówić prawdę, a nie przekazywać ludziom nieprawdę. Jesteśmy samorządem i to my 
rządzimy, na co wydamy pieniądze. Pieniądze wchodzą do budżetu i są z niego wydawane. To 
Rada Miasta na Pani wniosek decyduje, na co. Tak robią w Chełmie i nikt im za to głowy nie 
urywa. Mówiła Pani, że takie podatki na 2023 zostały. W tym roku w lipcu została wprowadzona 
reforma i mamy mniejsze dochody, ale powiedziałem na komisji, że są to decyzje polityczne. 
Z tego, co wiem niedawno w Rykach był pan Morawiecki, mnie chyba, jako osoby niewygodnej 
nie zaproszono, może nie jestem członkiem PIS-u i nie dostałem zaproszenia, ale z tego, co 
wiem Pani była. Słyszałem relacje, może nie wszystkiego, ale słyszałem, że bardzo Pani 
dziękowała premierowi, ze tyle pieniędzy to jeszcze nie dostawały samorządy. Trzeba było też 
powiedzieć, że tyle też nie zabierano samorządom. Jak dla mnie wszystkie decyzje, które robi 
rząd uszczuplając podatki, zabierając nam dochody to robi to samorządom. Narzuca na 
samorządy bardzo duże zadania, a tak naprawdę zabiera im pieniądze i my ich nie mamy, 
a wszystkie zadania przez inflację to o wiele większe koszty. Trzeba to zrobić tak, że mówić 
politykom, że nie mamy tych pieniędzy, mieliśmy mieć udział w podatkach a wy cały udział 
nam zabieracie w związku, z czym nie mamy jak funkcjonować. U nas zadłużenie miasta jest 
takie tragiczne, ze nie będzie nas stać, żeby spłacać zadłużenie. Tak Pani mówiła, że pójdzie na 
wszystko, między innymi na spłatę odsetek tego gigantycznego zadłużenia. Powiedziała Pani 
o wynagrodzeniach, one teraz rosną i trzeba podnosić, ale Pani wynagrodzenie też mocno 
wzrosło, chyba procentowo o wiele więcej niż najniższe wynagrodzenia tym ludziom. Każdy 
chce żyć i godnie zarabiać. Nie ma co się dziwić, po prostu trzeba. Ja dzisiaj za pensję 
minimalna bym nie przeżył i nie potrafiłbym, także podziwiam tych ludzi, że to robią, także jak 
najwięcej trzeba podnosić, cały czas dużo brakuje do tego, żeby nawet nie trzeba było sobie 
niczego odmawiać i żeby starczyło ludziom na przeżycie. Pani powiedziała, że ja mówiłem, żeby 
nie porównywać się z innymi gminami okolicznymi. Nie ja powiedziałem, żeby się 
porównywać. Dla mnie Ryki są takim miastem, Pani powiedziała, że 10 tys., u nas deklaracji 
śmieciowych jest 12 tys. czyli nie wiele więcej, a są podobne mają bloki i budownictwo 
jednorodzinne, mają składowisko. A oficjalnie z tego co wiem nie mają składowiska - tam jest 
PSZOK. Wszystkie składowiska mają spełniać wymogi takie jak w Puławach, a tak naprawdę 
żadnego składowiska w Rykach nie ma i w związku, z czym mają podobne wydatki. Jeśli my 
dzisiaj będziemy mieli 37 zł, a w Rykach 22-23 zł to mieszkańcy będą w ciężkim szoku, bo 
zanim Ryki podniosą, o ile w ogóle podniosą, to my przez ten czas będziemy dwa razy więcej 
płacić. W związku, z czym zróbmy tyle, żeby można było to unieść. Będzie ciężko, ale to, co jest 
zaproponowane dzisiaj to jest za dużo, bo to 30 % wzrostu. Mój główny zarzut, na który Pani nie 
odpowiedziała, to nic się nie robi, żeby te koszty były mniejsze. Przez dwa lata 20 kontroli 
przedsiębiorców, teraz MZGK wypowiedziało umowy to nie jest to, co chcielibyśmy usłyszeć. 
Stałe kontrole z zaskoczenia, przedsiębiorcy nie wiedzą, kiedy może kontrola przyjść i te 
kontrole są powszechne, czyli cały czas oni są pod nadzorem, a nie na zasadzie, że się 
dowiedzieli, nie spodziewali się, że będzie miał a miał. Tak naprawdę te osoby muszą być 
kontrolowane cały czas i wtedy będą wiedziały, że nikt im tego nie daruje. Na pewno 
pracownicy MZGK widzą gdzie są wystawiane śmieci ze sklepów i mniejszych zakładów, gdzie 
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śmieci trafiają do naszego systemu. Firma KORNEX, która jest w okolicy odbiera, tylko 
przedsiębiorca musi zadać sobie trochę trudu, bo musi nazbierać odpowiednią ilość i zadzwonić 
do tej formy, żeby przyjechali i oni za darmo od niego odbiorą. Wtedy nie my będziemy za to 
płacić, tylko pojedzie to do tej firmy i trafi do utylizacji. Trzeba tylko trochę chęci, nauczyć 
przedsiębiorców, że oni są tak samo zobowiązani do segregacji i oddawania śmieci jak my. Bo 
do tej pory uważali, że jak płacą za śmieci, jako mieszkaniec to może tak samo podrzucić 10 
razy tyle śmieci ze sklepu czy innej firmy. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - muszę się odnieść, bo nie może pan kłamać mieszkańcom 
i wprowadzać w błąd, a przed chwilą to Pan zrobił. Jeszcze raz podkreślam, że nie można 
z dochodów bieżących, z majątkowych dochodów ze zbycia mienia przeznaczać środków 
finansowych na wydatki bieżące. Na wydatki bieżące możemy przeznaczać tylko dochody 
bieżące. Wiec my planujemy, utrzymując te dochody na takim poziomie, jakie mamy 
w planie budżetu na 2023 roku, że stać nas będzie na pokrycie wydatków bieżących z tytułu 
odpadów komunalnych przy założeniu, że dopłacimy z budżetu kwotę 850 tys. zł, bądź więcej. 
Kolejny raz wmawia mi Pan, że mówię nieprawdę, podczas kiedy na to są przepisy i to jest 
całkowita prawda, że z dochodów majątkowych nie możemy pokrywać wydatków bieżących. Na 
spotkaniu z premierem i mówię to z pełną premedytacją podziękowałam za 23 min. zł, które 
dostaliśmy z rządowego programu Inwestycji Samorządowych, bo takich pieniędzy nigdy żaden 
z rządów nie dawał, żeby wkład własny mieć na poziomie 5%, a żeby rząd pokrywał 95% 
kosztów zadania. To trzeba rozróżnić i za to podziękowałam, bo ostatnio w powiecie ryckim z 
ostatniego rozdania dostaliśmy największe pieniądze ponad 15 min i dzięki temu realizujemy 
zdania inwestycyjne. Przy takich budżetach i braku dochodów bieżących w postaci ubytku w 
PIT nigdy byśmy tych inwestycji nie zrealizowali, a kończymy ul. Starą na Rycicach, będziemy 
zaczynać ul. Śląską, Niecałą na os. Masów, jesteśmy po projekcie funkcjonalno-użytkowym 
budowy kanalizacji na os. Żdzary, będziemy remontować przepompownie P5, właśnie za te 
środki. Będziemy robić ul. Matejki i Reja. Było, za co podziękować, bo jakbyśmy tego nie 
dostali to nie robilibyśmy nic tylko łatali dziury w budżecie. Bardzo się cieszę, że Panu donoszą, 
co pani burmistrz i na których spotkaniach obiecuje. Szkoda, że Panu nie doniesiono, że na 
ostatnim politycznym spotkaniu gdzie byli posłowie PIS podniosłam problem braku po stronie 
wpływów do budżetu dochodów bieżących, z tytułu udziałów w PIT i CIT, bo to samorządowcy 
mówią na wszystkich spotkaniach, ja również podniosłam, że musi być zrobiona w najbliższych 
latach jakaś reforma, ponieważ samorządy nie dopną budżetów. W tym roku dopną różnymi 
sposobami, ale w przyszłym roku będzie jeszcze gorzej, jeżeli nie dojdzie do zmiany ustawy o 
dochodach jednostek samorządu terytorialnego, albo, jeżeli zostaną uzupełnione te ubytki w inny 
sposób, to damy radę, gdyby dochody bieżące z tego tytułu były wyrównane pozwoliłby nam to 
załatać „dziurę śmieciową" i ustalić opłaty na zdecydowanie niższym poziomie, ale my go po 
prostu nie mamy na poziomie 8,3 min. zł. Mieszkaniec musi to wiedzieć i proszę nie 
wprowadzać na sesji nikogo w błąd. Może boli Pana moje wynagrodzenie, ale nie chciałby Pan 
być na moim miejscu, moje wynagrodzenie teraz jest średnie, bo do tej pory pamiętam jak klub 
„Razem dla Dęblina" robił wszystko żeby nie chciało mi się pracować za wynagrodzenie 
ustalone przez klub. Ale obecnie wynagrodzenie nie ode mnie zależy, bo to, jakie 
wynagrodzenie zostało ustalone dla wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta wynikało z 
ustawy. Naprawdę mam niewiele ponad to wynagrodzenie minimalne. Myślę, że inni docenili to, 
jakiego macie burmistrza, który nie miał dobrego budżetu od samego początku. Budżet był 
rozszarpywany przez klub „Razem dla Dęblina", dmuchany po stronie dochodów, a mimo to 
dałam radę, sprowadziłam 54 min. zł, zrobiłam Jagiellońską i wiele innych zadań nawet kosztem 
kredytów, dlatego, że trochę się na tych finansach, budżetach i samorządzie znałam. Dlatego 
niech mi Pan nie wypomina wynagrodzenia, bo pracuję od poniedziałku do niedzieli, nie wiem 
jak Pan pracował, ale ja pracuje cały tydzień, 24 godziny na dobę. Według mojej wiedzy Ryki 
eksploatują jeszcze swoje stare wysypisko śmieci, może nie mogą go rekultywować, poszerzać, 
ale z tego składowiska sami korzystają i korzystają też inne zakłady utylizacji w ramach umowy 
barterowej. Wysypisko funkcjonuje i proszę się zwrócić do instytucji, które tym wysypiskiem 
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zawiadują. To nie jest tak, że my nic nie robimy, bo robimy, co możemy, jeśli chodzi o 
przedsiębiorców. Jeżeli ja przedsiębiorcę ścigam za odpady komunalne to też ścigam go, jako 
mieszkańca. Jeżeli mieszkaniec, który prowadzi działalność gospodarczą produkuje dużo 
odpadów komunalnych i jest zdziwiony, że nie może ich włożyć do ogólnego systemu, bo jemu 
jest łatwiej tą działalność prowadzić, ponieważ płaci tylko raz za śmieci stawkę, którą 
uchwalamy. Jeżeli mówię mu, że musi mieć dwie umowy i wnieść dwie opłaty to jest 
niezadowolony, że my nie dajemy się mu rozwijać i zarabiać na działalności gospodarczej. 
Działa to w dwie strony, nie oznacza to, że musimy zaprzestać kontroli, będziemy je robić 
natomiast, z jakim efektem to zobaczymy. Żeby robić kontrole przedsiębiorców z nienacka 
musiałabym zatrudnić sztab ludzi. Jak wskaże mi Pan taką możliwość, żeby zatrudnić sztab 
ludzi, żeby 10 osób mogło iść na kontrole to bardzo proszę i ja się dostosuję do Pana 
wskazówek. Natomiast ja mam 2-3 pracowników, którzy dzisiaj analizują wnioski węglowe, 
wydają węgiel, jak nie zajmują się węglem to dodatkami węglowymi, jak nie dodatkami to 
opieką nad obywatelami Ukrainy, jak nie obywatelami Ukrainy to jodkiem potasu, jak nie 
jodkiem potasu to zajmowali się sprawami COVID-u. Mamy dużo obowiązków zrzuconych na 
gminę i nie jesteśmy tylko po to żeby kontrolować w sposób nagły i wpadać komuś do domu. 
Musimy to robić systemowo nie przestawać i ufać w uczciwość mieszkańców. Jeżeli tak będzie 
to miejmy nadzieje, że system śmieciowy zostanie opanowany. 
Radna Urszula Czarnecka - kiedy ustalaliśmy cenę 28 zł było zawarte w punkcie uchwały, 
że przy rodzinach wieloletnich miało być, że opłata miała być nie większa niż określona kwota i 
były brane pod uwagę osoby, które były na zasiłkach celowych. Czy nadal to obowiązuje? 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - braliśmy pod uwagę wszelkie możliwości, jeżeli 
chodzi o wydatki, kwoty i środki, które posiadamy w zasadzie o wpływy, bo to jest 
najważniejsze z opłat, które będą wnosić mieszkańcy. Natomiast projekt uchwały dotyczy 
zmiany stawki głównej i stawki za kompostowanie, zmieniają się te zapisy. Ulega zmianie, 
stawka powiększona w przypadku braku segregacji odpadów, oraz w przypadku kompostowania. 
Natomiast takie zapisy są przewidziane w tej uchwale zmieniającej. 
Radna Urszula Czarnecka - rozumiem, że osoby wielodzietne, które do tej pory były chronione 
Od tej pory już nie będą? 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - uchwała nie uległa zmianie tylko zapis 
odnośnie opłat. 
Radny Waldemar Chochowski - Pani Burmistrz powiedziała, że ja kłamię. Jeżeli ktoś na tej 
Sali kłamie to na pewno nie ja. Skoro daje Pani projekt budżetu na następny rok i tam już jest 
przewidziana dopłata do systemu, a są przewidziane dochody majątkowe w związku, z czym 
będziemy wydawali pieniądze m.in. z dochodów majątkowych ze sprzedaży nieruchomości na 
śmieci, bo to wszystko trafia do jednego worka. One nie są poznaczone w żaden sposób i są 
wydawane zgodnie z wolą rady i wnioskiem Pani Burmistrz. Dlatego proszę nie mówić w ten 
sposób. Jak klub radnych „razem dla Dęblina" tak jak Pani mówi wyrywał, pompował budżet to 
było 20 min. zadłużenia i wszystkie wskaźniki i wpf było pięknie, ładnie i czytelnie. A teraz 
mamy 50 min. zadłużenia i nie wiadomo, z czego będziemy spłacać odsetki, miasto jest już 
formalnie bankrutem. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - gdyby klub „Razem dla Dęblina" w poprzedniej kadencji 
nie szarpał i nie dmuchał budżetów, to my nie musielibyśmy zaciągać takich kredytów. 
Natomiast szarpaliście, dmuchaliście po milion złotych zwiększaliście dochody i zadania 
żądaliście żeby były wykonane. WPF i nasz projekt budżetu zostały pozytywnie zaopiniowane 
przez Regionalna Izbę Obrachunkową i są czytelne, są zgodne z prawem i są przewidywalne. 
Natomiast ja Pana nie przekonam, to proszę Panią Skarbnik niech wytłumaczy, bo może się 
mylę, że wydatków majątkowych nie możemy wydawać na wydatki bieżące. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - jeżeli chodzi o wydatkowanie wydatków 
bieżących dochodami majątkowymi, to tylko pozornie jest w jednym worku, ale to podlega 
weryfikacji. Nie można czerpać dochodów ze sprzedaży majątku i pokrywać nimi wydatków 
bieżących, to musi się bilansować. My mamy zaplanowane dochody majątkowe, ale po drugiej 
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stronie mamy wydatki inwestycyjne i z tego tytułu w tym miejscu budżet się zamyka i dlatego 
dostał pozytywną opinie. Nie moglibyśmy zaplanować dochodów majątkowych i jednocześnie 
po stronie wydatkowej mieć tylko wydatki bieżące i te dochody mieć przeznaczone na wydatki 
bieżące, bo nie dostalibyśmy pozytywnej opinii RIO. 
Radny Waldemar Chochowski - inwestycje zrealizowane są z pieniędzy, które daje nam rząd, 
a rząd nam daje tyle, co sami się składamy. Bo jeżeli 8,3 min w tym roku mamy za mało 
dochodu z PIT-u i w przyszłym roku pewnie to samo będzie, to te 15 min. to jest 16 min. zł. 
Czyli nam rząd dał to, co my sami złożyliśmy się do tego rządu, także nic nam nie daje. Tak 
naprawdę pieniądze nie są przeznaczone i można wydawać je tak jak się chce, w Chełmie to 
robią i nikt nikogo nie powiesił, przecież tam też nie wychodzi po 10 zł za śmieci tylko 
prawdopodobnie może 25-30 zł. Robią to, nikt im głowy nie urywa i podejrzewam, że też 
wrzucają do jednego budżetu ze sprzedaży majątku i wydają tak samo w ramach tego samego 
budżetu pieniądze na dopłatę do śmieci. 
Radny Artur Marzysz - chciałbym jeszcze wrócić do kontroli przedsiębiorców, póki, co 
dobrze, że nie jesteśmy państwem ani miastem policyjnym, ze ktoś do kogoś będzie wpadał do 
kogoś urzędnik czy funkcjonariusz i kontrolował, co kto ma na podwórku czy w firmie. Była 
ostatnio okazja żeby tym wszystkim przedsiębiorcom ulżyć, bo są oni z każdej strony 
bombardowani tylko się czasami zastanawiam, dokąd wytrzymają. Była u nas firma, która 
zajmuje się odpadami, nawet ich skupem i jak rozmawiałem z kilkoma przedsiębiorcami z 
naszego miasta byliby zainteresowani, czymś takim jak zajmuje się firma KORNEX, chcieli 
otworzyć się na Żdzarach. Gdyby taka firm była, bo oni odwożąc swoje odpady coś by zarobili, 
a nie musieliby płacić, bo ta firma skupuje odpady. Stało się jak się stało, ale o ile wiem to nikt 
nie chciał tam otwierać wysypiska śmieci ani PSZOK-a, tylko normalną funkcjonującą firmę, 
która by działa i skupowała odpady, segregowała i sprzedawał dalej. Mieszkańcy protestowali, 
przedsiębiorca się wycofał, a byłoby to jednym z ułatwień dla naszych przedsiębiorców 
i mieszkańców gdzie strumień odpadów do PSZOK-a byłby mniejszy, bo jeśli ktoś ma dużo 
tektury to by pozbierał i nawet za 10 zł to tam wywiózł. Tak się stało, że nie będzie wysypiska, 
nie będzie KORNEX-u i będzie podwyżka. 
Radna Ewa Przerwa - żeby przedsiębiorca mógł odwieść śmiecie do KORNEX-u to nie musi 
tu być tego punktu. Przedsiębiorca podpisze umowę KORNEX do niego przyjedzie i odbierze od 
śmiecie. A mieszkańcy os. Żdzary już mieli wysypisko i wiedzą, co to jest. 
Radny Artur Marzysz - z tego, co się orientuję to nikt nie chciał robić wysypiska. Wysypisko 
to jest jedno, PSZOK drugie, a prosperująca firma to trzecie. Poza tym rozmawiając z ludźmi, 
którzy prowadzą działalność, jeśli mają jechać do Korzeniowa to są koszty, tutaj mieliby to na 
miejscu. Jeśli KORNEX przyjedzie to nie za darmo, tylko trzeba mu za to zapłacić. 
Przewodniczący Zarządu os. Mierzwiaczka Dariusz Wojdat - usłyszałem, że nie zmieniła się 
częstotliwość wywozu odpadów, a trochę się zmieniły, bo odpady segregowane, popiół i chyba 
zielone były wywożone częściej, a teraz, co dwa miesiące. Rozumiem, ze było to, aby 
zmniejszyć koszty. Niektóre samorządy troch inaczej traktują kwestię kompostowania, czyli 
bioodpady, jest większa zachęta do kompostowania. U nas to ok. 2 zł, rzecz trochę śmieszna. 
Jeżeli mamy zachęcić osoby, które mają własne posesje żeby mogli kompostować to różnica 
między cena normalna wynikającą z uchwały a ewentualną ulgą powinna być większa i zapewne 
to kompostowanie będzie bardziej powszechne. Dzisiaj tak naprawdę się nie opłaca. Również 
kompostuję, mam dużą posesje, ale jednocześnie płacę stałą stawę, dlatego, że jeśli coś zostaje to 
mogę wywieźć to na PSZOK. Generalnie ta różnica powinna być większa i wtedy może to 
przynieść pozytywny skutek. Nie możemy też wylewać całego zła na przedsiębiorców. 
Przedsiębiorcy, którzy są dużymi poważnymi przedsiębiorcami to na pewno płacą, mają 
podpisane umowy, natomiast drobniejsi to faktycznie różnie to bywa szczególnie, kiedy ma 
działalność w swoim mieszkaniu lub posesji to trudno to rozdzielić. Oczywiście zgadzam się, 
że powinni dwa razy płacić za działalność i odpad komunalny z gospodarstwa domowego. 
Natomiast nie możemy tak podchodzić, a to oni utrzymują miasto, płaca podatki i za to wszyscy 
żyjemy i za to też dopłaca się do odpadów. Każdy, kto słucha tej sesji może stwierdzi, że trzeba 
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iść do Ryk czy Stężycy, a chyba budżety Ryk i Dęblina, które były kiedyś podobne teraz różnią 
się diametralnie, jeśli chodzi o dochody. Każdy zastanawia się, co zrobić żeby było taniej i jak 
z tego wybrnąć, są metody i systemy to będzie kosztowało, jest czipowanie worków, 
przedsiębiorcy, którzy wywożą zliczają ilość segregacji itd. osoby, które segregują mają 
odpowiednie ulgi, można w różny sposób do tego podchodzić, to wymaga pieniędzy i czasu, ale 
jest to przyszłość, nad którą należy się zastanowić. Tak samo jak przedsiębiorstwo, które będzie 
wygrywało, bo są to przetargi, szkoda, ze nie można zlecić swojej firmie, ale w tej chwili tak to 
jest skonstruowane. Uważam, że jedyne, co jeszcze można to różnicę między kompostowaniem 
a niekompostowaniem zwiększyć, aby zachęcić mieszkańców i być może ten system będzie 
trochę tańszy, oczywiście nie spowoduje to, ze zaraz śmieci będą kosztowały 25 zł, ale część 
może być mniejsza. Oczywiście Ryki, jako takiego składowiska nie maja, maja składowisko 
mają pozwolenie zintegrowane, ale nie mogą składować odpadów zmieszanych, wiem, że mają 
z Puławami jakiś układ, chyba, że robią coś poza systemem to wtedy będzie taniej. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o częstotliwość wywozu (popiół i tektura) to 
na osiedlach jednorodzinnych zmniejszyła się ilość wywozu. Popiół wywozimy, co drugi 
miesiąc, a było raz w miesiącu natomiast papier i tektura, co drugi miesiąc a było raz w 
miesiącu. Częstotliwość wywozu z bloków nie zmieniła się, bo jest to niemożliwe, ponieważ 
zawsze tam była duża produkcja i trzeba to częściej wywozić, żeby nie przeszkadzało to 
mieszkańcom. Miało to na celu zmniejszenie wysokości opłat i dzięki temu utrzymaliśmy opłatę 
na poziomie 28 zł. Jeśli chodzi o bioodpady rozważaliśmy to na dwóch komisjach 
poprzedzających omówienie wysokości opłat za odpady komunalne. Padły zastrzeżenia ze strony 
radnych, że w mieście Dęblin są w większości małe działki, na których kompostowanie nie 
będzie możliwe nawet ze względu, ze nie zawsze sąsiedzi są skłonni mile przyjąć kompostownik 
u drugiego sąsiada. Na os. Jagiellońskie mamy małe działki, na Żwicy również. Na dużych 
działkach to nie przeszkadza, bo można je dogodnie zlokalizować. Było to tym podyktowane, że 
nie mówiliśmy o dużej różnicy w stawce. Tak jak powiedział przewodniczący zarządu osiedla to 
nie ścigajmy tylko i wyłącznie przedsiębiorców, to był postulat ze strony radnego 
Chochowskiego. My to robimy, ale staramy się w taki sposób kontrolować, aby przedsiębiorca 
nie odczuł, że jest w jakiś sposób zaszczuty przez nas. Jest on wzywany, aby przedłożyć 
stosowne dokumenty i jeżeli je przedstawi to my nie mamy podstaw przedsiębiorcy w jakiś 
sposób ścigać i obciążać. Dlatego w sposób wytonowany postaramy się tych przedsiębiorców 
sprawdzić. Natomiast nie mamy zamiaru nikogo ścigać jak przestępcę, bo nikt nim tu nie jest. 
Tak jak mówiłam, czasami wynika to z niewiedzy, bo część osób przychodząc do nas naprawdę 
nie wiedziało, że tak nie wolno robić. Były przekonane, że jeżeli prowadzą niewielki sklep to 
oddaje odpady do ogólnego systemu. Trzeba uświadomić przedsiębiorcę, że jeśli oddaje do 
sytemu ogólnego to przyczynia się do wzrostu ceny jednostkowej dla mieszkańca. Nasza rola 
jest taka, aby tłumaczyć mieszkańcom, wzywać mieszkańców i myślę, że będzie to długa i 
mozolna praca, ale że przyniesie w przyszłości jakieś efekty. Budżet Ryk zawsze był większy, 
ponieważ mają oni prawie 19-20 tys. mieszkańców, a my mamy 16 tys. w różnym czasie 
realizowaliśmy inwestycje, mają większe dochody, mieli dochody na sołectwa, natomiast my 
tego nigdy nie mieliśmy. Jesteśmy miastem i musimy pozyskać dochody bieżące z podatków i 
opłat lokalnych. Państwo przez te reformy, które były przemyślane w takim kierunku, żeby ulżyć 
mieszkańcom w podatkach dochodowych, spowodowało braki w budżecie po stronie dochodów 
z udziału z PIT i CIT. Zwiększenie minimalnej płacy w 2023 r. spowodowało zwiększenie 
wydatków bieżących, przy jednoczesnym zmniejszeniu dochodu w postaci udziału w PIT i CIT. 
Rząd dwukrotnie udzielił nam subwencji wyrównawczej, w roku 2021 ponad 2 800 000 zł i w 
tym również 2 880 000 zł. Ale jeżeli my od 2019 roku z tytułu tych wszystkich reform w 
podatku dochodowym od osób fizycznych utraciliśmy dochody na poziomie 17 000 000 zł to, co 
roku trzeba było dodawać z dochodów własnych z innych źródeł. Gminy żyją z subwencji 
oświatowej z wpływów z udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych(PIT) i osób 
prawnych (CIT) i opłat lokalnych, które w tym momencie ustalamy. Powstała dziura w systemie, 
nad którą w przyszłym roku rząd będzie się musiał pochylić, bo wszystkie samorządy mają te 
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same problemy. Uważam, za słuszną uwagę, że ściganie przedsiębiorców w sposób rażący nie 
jest właściwe. Chodziło nam o to żeby skontrolować, ale w taki sposób, żeby uczyć 
i jednocześnie informować, jakie są konsekwencje tego, że przedsiębiorca nie zawarł umowy 
z tytułu prowadzonej przez siebie działalności gospodarczej na wywóz odpadów z tej 
działalności. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - jeżeli przyjmiemy stawkę 37 zł, to wiemy, 
że będzie brakowało nam 850 tys. zł, dziennie dopłacane będzie 2300 zł, także nie jest to tak, że 
nie pomagamy mieszkańcom. Była mowa na temat sprzedaży mienia i finansowania dopłaty, 
natomiast my tego mienia jeszcze nie sprzedaliśmy i trudno myśleć o pokrywaniu kosztów 
wywozu śmieci ze sprzedanej działki. My może nie sprzedamy tej działki przez najbliższe dwa 
lata. 
Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - mówi się, że dokładanie dziennie, tylko, że dla 
zwykłego mieszkańca, gdy ma dokładane codziennie do paliwa, kredytów hipotecznych, 
jedzenia, czynszu, ogrzewania to dla niego mówienie, że dokładanie dziennie, jako miasto nic 
nie znaczy. Niestety dla zwykłego obywatela Dęblina powiedzenie, że mamy inwestycje to 
powie, co z tego, jeżeli ja nie mam, co dać dziecku do jedzenia. Niestety stawka 37 zł od osoby 
przy 4-osobowej rodzinie to jest to prawie 150 zł miesięcznie i myślę, że przy takich kosztach 
utrzymania to jest to naprawdę duże obciążenie budżetu domowego. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie zmiany uchwały Nr XXXVIII/219/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 16:37:56- 16:38:37 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 64.29 % pula głosów 15 -

PRZECIW 2 14.29 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 21.43 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław ZA 

Protokół Nr LXIX/2022 z LXIXSesji Rady Miasta Dęblin z dnia 28 listopada 2022 r. 22 



5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja PRZECIW 

15 Wojtyś Jarosław WSTRZYMAŁ SIĘ 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/395/2022 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXVIII/219/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski ogłosił 20 minut przerwy. 

Ad. pkt. 6.f. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Dęblina poprzez umożliwienie 
działalności handlowej na działce nr 2392, położonej przy ul. Krzywej z autopoprawka; 

Burmistrz Miasta Dęblin Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu i Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Dęblina poprzez umożliwienie działalności handlowej na 
działce nr 2392, położonej przy ul. Krzywej z autopoprawką; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 17:06:05- 17:06:30 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 
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PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/396/2022 w sprawie zabezpieczenia potrzeb 
mieszkańców Dęblina poprzez umożliwienie działalności handlowej na działce nr 2392, 
położonej przy ul. Krzywej. 

Ad. pkt. 6.g. wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 4057/6 przy ulicy 15 Pułku Piechoty 
Wilków, stanowiącej własność Miasta Dęblin 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu i Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 4057/6 przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków, stanowiącej 
własność Miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 17:09:31 - 17:09:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/397/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
działki nr 4057/6 przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków, stanowiącej własność Miasta Dęblin. 

Ad. pkt. 6.h. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 
obszarze miasta Dęblin. 

Skarbnik Miasta - Agnieszka Majewska - Grobel przedstawiła projekt uchwały 
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z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu i Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

głosowanie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze miasta 
Dęblin. 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość 

ZA 13 

PRZECIW 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Wyniki imienne 

ip 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzęda 

Jakubik 

Krygrowski 

Kurowski 

Marzysz 

Papis 

Pasek 

Przerwa 

Świetiiński 

większość 

procent status 

92.86 % pula głosów 

7.14% oddanych głosów 

0 % nieoddanych głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

17:15:51-17:16:13 

zwykła 

ilość 

15 

14 

1 

głos 

PRZECIW 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

procent 

93.33 % 

6.67 % 
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14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Patrycja 

Jarosław 

ZA 

ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/398/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze miasta Dęblin. 

Ad. pkt 6.i. określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2023. 

Skarbnik Miasta - Agnieszka Majewska - Grobel przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu i Komisję Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2023 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 17:23:46- 17:24:15 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 

PRZECIW 1 7.14% oddanych głosów 14 93.33% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 
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8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/399/2022 w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych na rok 2023. 

Ad. pkt. 6.j. uchwalenia „Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2023". 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023". 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 12 85.71 % 

PRZECIW 1 7.14 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

17:26:31- 17:26:58 

zwykła 

ilość 

15 

14 

1 

procent 

93.33% 

6.67 % 

głos 
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1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/400/2022 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 
Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2023". 

Ad. pkt. 6.k. zmieniająca uchwałę nr XXX/187/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 26 maja 
2020 r., w sprawie ustanowienia stypendium Miasta Dęblin im. Jana Pawła II dla 
uzdolnionych uczniów za bardzo dobre wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia oraz przyjęcia 
Regulaminu przyznawania stypendium naukowego Miasta Dęblin im. Jana Pawła II. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
z uzasadnieniem (stanowi załączniki do protokołu). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie zmieniająca uchwałę nr XXX/187/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 26 maja 2020 r., w sprawie 
ustanowienia stypendium Miasta Dęblin im. Jana Pawła II dla uzdolnionych uczniów za bardzo 
dobre wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia oraz przyjęcia Regulaminu przyznawania 
stypendium naukowego Miasta Dęblin im. Jana Pawła II 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 

typ 

28 listopada 2022 r. 

głosowanie jawne imienne 

czas 

większość 

17:32:25 - 17:33:05 

zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/401/2022 zmieniająca uchwałę nr XXX/187/2020 Rady 
Miasta Dęblin z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie ustanowienia stypendium Miasta Dęblin im. 
Jana Pawła II dla uzdolnionych uczniów za bardzo dobre wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia 
oraz przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium naukowego Miasta Dęblin 
im. Jana Pawła II. 

Ad. pkt. 6.1. pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Przedszkolnej 
Nr 1 „Bajka" w Dęblinie. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Przerwa - przedstawiała projekt 
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uchwały z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Przedszkolnej Nr 1 „Bajka" w 
Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość 

ZA 12 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

czas 

większość 

procent status 

85.71% pula głosów 

0% oddanych głosów 

14.29% nieoddanych głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

17:36:43 -17:37:04 

zwykła 

ilość 

15 

14 

1 

procent 

93.33 % 

6.67 % 

głos 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

ZA 

WSTRZYMAŁA SIĘ 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/402/2022 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 
skargi na Dyrektora Placówki Przedszkolnej Nr 1 „Bajka" w Dęblinie. 

Ad. pkt. 6.m. rozpatrzenia petycji z dnia 27 października 2022 r. w sprawie uroczystego 
uczczenia 100 rocznicy uchwalenia pierwszej - Polskiej Republikańskiej Konstytucji 
(Konstytucji Marcowej). 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Przerwa - przedstawiała projekt 
uchwały z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie rozpatrzenia petycji z dnia 27 października 2022 r. w sprawie uroczystego uczczenia 100 rocznicy 
uchwalenia pierwszej - Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej) 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 17:41:18-17:41:53 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIX/403/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 
27 października 2022 r. w sprawie uroczystego uczczenia 100 rocznicy uchwalenia pierwszej -
Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej). 

Ad. 7. Zatwierdzenie protokołu z LXV-XXI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXV sesji Rady Miasta przystąpiono do jego zatwierdzenia. 
głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXV-XXI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 listopada 2022 r. czas 17:42:15 - 17:42:49 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 
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9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. pkt. 8. Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXIX sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 17.45. 

Na tym zakończono protokół. 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

Maciej Krygrowski 

Protokołowała 

Magdalena Piątek 
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